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P R O T O K Ó Ł  NR LXI/23 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 26 października 2023 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego 

Rady Miejskiej Ireneusza Drzewieckiego 

 

W sesji uczestniczyło 14 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1/ Jagasek Paweł    - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Rajewska-Jaworowicz Joanna   - Skarbnik Gminy 

3/ Szczepankiewicz Katarzyna   - Radca Prawny UM 

4/ Kierownicy wydziałów, sołtysi, goście. 

 

Do pkt. 1. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kożuchowie Ireneusz Drzewiecki dokonał otwarcia 

sesji o godz. 11:00 witając radnych oraz gości.  

Na początku posiedzenia Burmistrz Kożuchowa wraz z Przewodniczącym Rady 

Miejskiej w Kożuchowie uroczyście wręczyli dyrektorom szkół oraz nauczycielom z placówek 

oświatowych z terenu gminy, wyróżnienia Burmistrza Kożuchowa za szczególne osiągnięcia 

w dziedzinie wychowania i edukacji. 

Złożono również gratulacje Pani Barbarze Brzezińskiej – Wiceprzewodniczącej Rady 

Miejskiej w Kożuchowie za nominację do tytułu „Kobieta Roku Województwa Lubuskiego” 

w kategorii działalność obywatelska. Uroczystość odbyła się 13 października br. w Urzędzie 

Marszałkowskim w Zielonej Górze. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Kożuchowie wznowił obrady, informując 

o obowiązku w zakresie nie ujawniania bez uzasadnionej potrzeby danych osobowych osób 

niebędących funkcjonariuszami publicznymi. Stwierdził prawomocność obrad oraz odczytał 

porządek obrad informując, że sesja rady jest utrwalana i transmitowana za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował również, że w dniu 18 października br. 

odbyło się posiedzenie komisji doraźnej ds. nazewnictwa ulic, placów i skwerów. 

Natomiast w dniu 25 października br. odbyło się posiedzenie Komisji Społeczno-

Budżetowej. 
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Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Informacja Burmistrza Kożuchowa o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kożuchowie o złożonych oświadczeniach 

majątkowych. 

4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2022/2023. 

5. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

   7.1. zmieniającej uchwały w sprawie ustalenia warunków udzielania bonifikat i wysokości 

stawek procentowych przy sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy 

Kożuchów w drodze bezprzetargowej na rzecz najemców /numer druku LXI/1/23/, 

   7.2. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadania bieżące związane z 

obsługą stanowiska Powiatowego Konserwatora Zabytków /numer druku LXI/2/23/, 

   7.3. ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Gminy 

Kożuchów /numer druku LXI/3/23/, 

   7.4. ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Gminy 

Kożuchów /numer druku LXI/4/23/, 

   7.5. wyposażenia jednostki organizacyjnej w majątek Gminy Kożuchów /numer druku 

LXI/5/23/, 

   7.6. określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy Kożuchów 

/numer druku LXI/6/23/. 

8. Sprawy różne. 

9. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej nr LX. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie następujących 

projektów uchwał do proponowanego porządku obrad oraz punktu w sprawie podjęcia 

stanowiska dotyczącego wyrażenia woli uchwalenia dopłat dla taryfowych grup odbiorców usług 

z zakresu zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Kożuchów na lata 2023-2026: 

 - do pkt 7.7. projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Kożuchów na 

2023 rok /numer druku LXI/7/23/. 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad jednogłośnie /za – 14/. 
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- do pkt 7.8. projekt zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kożuchów na lata 2023-2040 /numer druku LXI/8/23/. 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad jednogłośnie /za – 14/. 

- wprowadzenie punktu porządku obrad w sprawie podjęcia stanowiska dotyczącego wyrażenia 

woli uchwalenia dopłat dla taryfowych grup odbiorców usług z zakresu zbiorowego zaopatrzenia 

w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Kożuchów na lata 2023-2026. 

Punkt został wprowadzony do porządku obrad jednogłośnie /za - 14/. 

 

Nie zgłoszono wniosków formalnych do przedstawionego porządku obrad.  

W związku z tym porządek obrad uważa się za przyjęty jednogłośnie. 

 

Do pkt. 2 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację o złożonych oświadczeniach 

majątkowych. /Informacja w załączeniu/ 

 

Do pkt. 3 

Wajman Grzegorz – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił informację 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kożuchowie o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

/Informacja w załączeniu/ 

 

Do pkt. 4 

Stanisławska Aleksandra – Kierownik Wydziału OKSiZ tut. Urzędu, przedstawiła informację 

o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2022/2023. /Informacja w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, 

Stanisławska Aleksandra – Kierownik Wydz. OKSiZ. 

Podczas dyskusji omówiono problem dydaktyki jednostek oświatowych oraz wyniki 

egzaminów końcowych szkół podstawowych. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

 

Do pkt. 5 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację o udzielonych odpowiedziach 

na interpelacje złożone podczas sesji Rady Miejskiej w dniu 28 września 2023 roku. Następnie 

przedstawił sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. /Informacja w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 
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W dyskusji udział wzięli: Iskra Anna - radna Rady Miejskiej. 

Podczas dyskusji poproszono o przekazywanie zwrotnych informacji w sprawie 

przekazywania interpelacji. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję. 

 

Do pkt. 6. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o składanie interpelacji 

i zapytań w formie ustnej lub pisemnej. Następnie otworzył i zamknął dyskusję. 

 

Interpelacje złożone w formie pisemnej podczas sesji Rady Miejskiej 

 

Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej 

Cyt. 

1. W związku z informacjami, jakie pojawiały się przed wyborami parlamentarnymi 

zarządzonymi na dzień 15 października br., dla gmin w których była by wysoka frekwencja 

przewidziano dodatkowe środki finansowe dla działających w nich podmiotów. Gminy do 20 tys. 

mieszkańców, w których frekwencja przekroczyła by 60 proc. miały otrzymać 250 tys. zł na 

rozwój działalności kół gospodyń wiejskich, zespołów ludowych i orkiestr dętych oraz 250 tys. zł 

dla lokalnych klubów sportowych. W gminie Kożuchów frekwencja osiągnęła 66,78%. 

W związku z tym proszę o informację, czy ww. środki finansowe trafią do gminy Kożuchów, jeżeli 

tak na jakich zasadach ww. środki będą rozdysponowane do wskazanych podmiotów? Wg. jakich 

zasad i kryteriów? 

 

2. W związku z prowadzonymi pracami polegającymi na modernizacji drogi dojazdowej 

w m. Studzieniec (w kierunku tzw. bloków), w nawiązaniu do wcześniejszych rozmów proszę 

o dokonanie, jednocześnie utwardzenia samego zjazdu z drogi wojewódzkiej w kierunku bloków, 

bowiem fragment zjazdu nie został objęty ww. pracami. Uważam za zasadne zlecenie 

utwardzenia tego odcinka na etapie wykonywanych prac w tym momencie jako tzw. roboty 

dodatkowe.  

Jednocześnie zgłaszam również wniosek o dokonanie przycięcia tui, które na tym odcinku rosną 

i ograniczają widoczność, podczas wyjazdu z drogi oraz nieświecąca lampa uliczna 

umiejscowiona również na tym zjeździe. 
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Walczak Tomasz – radny Rady Miejskiej 

Cyt.: 

3. Mieszkańcy ulic 1 Maja i Żagańskiej zwracają się z prośbą do ZDW o przeprowadzenie 

przeglądu zapadniętych studzienek na drodze wojewódzkiej. 

 

4.  Zwracam się z prośbą o informację z ZDW, jak zostały odebrane poprawione krawężniki 

wzdłuż ul. Szprotawskiej na odcinku ulic Elektryczna, Słoneczna, Polna (krawężniki zostały 

uszkodzone podczas budowy kanalizacji). 

 

5. Zwracam się z prośbą o zgłoszenie do Energetyki oraz ZDW w celu przeprowadzenia wizji 

lokalnej na ulicy Szprotawskiej (pielęgnacja drzew, które rosną w pasie drogowym i wrastają 

w linie energetyczną). 

 

6. Po raz kolejny zwracam się z prośbą o zawiadomienie osób prywatnych - właścicieli działek 

na ulicy Daszyńskiego naprzeciw byłego sklepu Jubilat (uporządkować, wykosić trawę, przyciąć 

drzewa), ponieważ szpecą wizerunek naszego miasta. 

 

7. Strażacy OSP Kożuchów zwracają się do Pana Burmistrza o umieszczenie znaków zakaz 

parkowania na ulicy Głogowskiej (zaparkowane samochody utrudniają wyjazd dla samochodów 

strażackich oraz przyjazd dla strażaków do akcji). 

 

Do pkt. 7.1. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmieniającej uchwały w sprawie ustalenia warunków udzielania bonifikat i wysokości stawek 

procentowych przy sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących własność Gminy Kożuchów 

w drodze bezprzetargowej na rzecz najemców /numer druku LXI/1/23/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 14/. 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 7.2. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 
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Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadania bieżące związane 

z obsługą stanowiska Powiatowego Konserwatora Zabytków /numer druku LXI/2/23/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 14/. 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 7.3. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Gminy 

Kożuchów /numer druku LXI/3/23/. 

Projekt uchwały nie został przyjęty /za – 0, przeciw – 14, wstrzymało się od głosu – 0/. 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 7.4. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie    

ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących własność Gminy 

Kożuchów /numer druku LXI/4/23/. 

Projekt uchwały nie został przyjęty /za – 0, przeciw – 14, wstrzymało się od głosu – 0/. 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 7.5. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

wyposażenia jednostki organizacyjnej w majątek Gminy Kożuchów /numer druku LXI/5/23/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 14/. 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 7.6. 

Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, przedstawiła opinie komisji 

w sprawie projektu uchwały. /Opinie Komisji w załączeniu/ 
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Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Gminy Kożuchów /numer 

druku LXI/6/23/. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie /za – 14/. 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 7.7. 

Rajewska-Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy, przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej gminy Kożuchów na 2023 rok /numer druku LXI/7/23/. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Kardynał Henryk – radny Rady Miejskiej, Walczak Tomasz – 

radny Rady Miejskiej, Żak Ryszard – radny Rady Miejskiej, Jagasek Paweł – Burmistrz 

Kożuchowa, Jelinek Marcin – radny Rady Miejskiej, Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący 

Rady Miejskiej. 

Podczas dyskusji wyrażono wątpliwości w sprawie przekazania środków finansowych na 

zakup samochodu osobowego dla OSP Kożuchów,  wyjaśniono zasadność zakupu 

wspomnianego samochodu, wyrażono również wątpliwość w sprawie możliwości późniejszego 

przechowywania otrzymanego drugiego samochodu ratowniczego przez OSP Broniszów. 

W dalszej części dyskusji zapytano o drugi etap remontu drogi prowadzącej do wsi Kierzkowice, 

wyrażono ubolewanie nad załatwieniem sprawy związanej z przekazaniem środków na zakup 

samochodu dla OSP Mirocin Górny,  poproszono o ponowne zastanowienie się nad kupnem 

kontenera socjalnego na targowisko miejskie, ponieważ obecna proponowana kwota zakupu jest 

zbyt wysoka. Na zakończenie dyskusji wyrażono niezadowolenie ze sposobu wprowadzania 

pewnych zadań do uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej, ponieważ zakup samochodu 

dla ochotniczych straży pożarnych powinien być planowany z dużym wyprzedzeniem. 

Zaproponowano sporządzanie rocznego planu zakupowego dla ochotniczych straży pożarnych 

z terenu Gminy. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął dyskusję i odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Kożuchów na 2023 rok /numer druku 

LXI/7/23/. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów /za – 9, przeciw – 2, wstrzymało się od 

głosu - 3/. 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 
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Do pkt. 7.8. 

Rajewska-Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy, przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na lata 

2023-2040 /numer druku LXI/8/23/. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

W dyskusji udział wzięli: Brzezińska Barbara – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej, 

Kardynał Henryk – radny Rady Miejskiej, Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, Jelinek 

Marcin – radny Rady Miejskiej, Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej. 

Podczas dyskusji omówiono zastrzeżenia związane z przedsięwzięciem budowy 

Strzelnicy w Radwanowie, które jest wpisane w omawianej uchwale. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję i odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kożuchów na lata 2023-2040 /numer druku LXI/8/23/. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów /za – 10, przeciw – 0, wstrzymało się od 

głosu - 3/. 

Podczas głosowania obecnych 13 radnych na stan 15. 

 

/Protokół imiennego głosowania w załączeniu./ 

 

Do pkt. 8.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję.  

W dyskusji udział wzięli: Pikulski Adrian – radny Rady Miejskiej, Jelinek Marcin – radny 

Rady Miejskiej, Jagasek Paweł - Burmistrz Kożuchowa, Kardynał Henryk – radny Rady 

Miejskiej, Szelążek Dorota – Sołtys Sołectwa Lasocin. 

Podczas dyskusji zwrócono uwagę na wysokie podwyżki podatku rolnego w 2024 r. 

wyliczone przez GUS. Zapytano, czy w związku z minionymi wyborami parlamentarnymi gmina 

Kożuchów otrzyma środki finansowe za wysoką frekwencję, jeżeli tak, to na jakich zasadach 

zostaną te środki rozdysponowane. W odpowiedzi Burmistrz Kożuchowa poinformował, że 

jeżeli takie środki wpłyną do Gminy, to wspólnie zostanie podjęta decyzja o ich przeznaczeniu. 

Następnie Burmistrz wyraził wątpliwość, czy gminy otrzymają środki finansowe za wysoką 

frekwencję, ponieważ w większości gmin w Polsce była ona bardzo wysoka. Następnie 

poproszono o utwardzenie zjazdu z drogi wojewódzkiej w kierunku bloków w miejscowości 

Studzieniec, w ramach odbywającej się modernizacji tej drogi, poproszono o oczyszczenie ulicy 

Inwestycyjnej oraz wyczyszczenie rowu przy ulicy Nowosolnej, podziękowano za współpracę, 

która zaowocowała remontem nawierzchni drogi w miejscowości Lasocin. 
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Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję.  

 

Do pkt. 9. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na podstawie § 32 ust. 3 

Statutu Gminy Kożuchów, w związku z brakiem wniesienia poprawek i uzupełnień do protokołu 

nr LX/23 z dnia 28 września 2023 r. z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie, uważa się go za 

przyjęty.  

 

Do pkt. 10. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił Stanowisko Nr 3 Rady Miejskiej 

w Kożuchowie w sprawie podjęcia stanowiska dotyczącego wyrażenia woli uchwalenia dopłat 

dla taryfowych grup odbiorców usług z zakresu zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Kożuchów na lata 2023-2026.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję.  

W dyskusji udział wzięli: Trojanowski Sławomir – Prezes PUK USKOM, Jelinek Marcin 

– radny Rady Miejskiej, Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, Drzewiecki Ireneusz – 

Przewodniczący Rady Miejskiej, Kardynał Henryk – radny Rady Miejskiej. 

Podczas dyskusji Prezes PUK USKOM wyjaśnił zasadność podjęcia ww. Stanowiska, 

zapytano dlaczego w proponowanym stanowisku ujęte są tylko ścieki, a nie również woda, 

zapytano również, czy zostanie przygotowany projekt uchwały w sprawie podwyższenia stawek 

za odprowadzanie ścieków i poboru wody, zapytano o obecne braki finansowe w spółce 

USKOM, omówiono możliwy proces legislacyjny w tej sprawie, zapytano o planowane kwoty 

podwyższenia opłat.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję.  

Stanowisko zostało podjęte większością głosów /za – 10, przeciw – 1, wstrzymało się od głosu – 

1/. 

Podczas głosowania obecnych 12 radnych na stan 15. 
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Do pkt. 11. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, wobec wyczerpania porządku obrad 

zamknął obrady dziękując wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 13:30. 

 

 

          Protokołowała                           Przewodniczący Rady Miejskiej 

  

  /-/ Magdalena Raszewska             /-/ Ireneusz Drzewiecki 

 

 

 

Podjęte uchwały: 

- LXI/462/23 – zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia warunków udzielania bonifikat 

i wysokości stawek procentowych przy sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących własność 

Gminy Kożuchów w drodze bezprzetargowej na rzecz najemców. 

- LXI/463/23 – w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadania 

bieżące związane z obsługą stanowiska Powiatowego Konserwatora Zabytków. 

- LXI/464/23 – w sprawie wyposażenia jednostki organizacyjnej w majątek Gminy Kożuchów. 

- LXI/465/23 – w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie 

Gminy Kożuchów. 

- LXI/466/23 – w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Kożuchów na 2023 rok. 

- LXI/467/23 – zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kożuchów na lata 2023-2040. 

 

 


